
 

 

Lerums Bridgeklubb      Protokoll nr 4 2024/2025 

Styrelsemöte tisdag 10 december 2024 

 

Närvarande:      Ej närvarande: 

Elisabeth Svenson, ordf.     Christina Petrelius-Larsson 

Ronny Terbrant  

Birgitta Petersson 

Peggy Veerman 

Eliza Åkeson 

Johan Wihlander 

Fredric Olesen        

   

                

1. Mötets öppnande 

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat. 

2. Val av justeringsperson.  

Ronny Terbrant utsågs till justeringsperson. 

3. Godkännande av dagens agenda/ ev nya ärenden 

Agendan godkändes utan anmärkningar. 

4. Tidigare protokoll.  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

5. Ekonomisk rapport  

Den senaste periodens ekonomiska rapport visar ett litet plus. Några övriga punkter i 

rapporten gicks igenom och diskuterades. 

Det konstaterades att vi ligger på minus avseende bordsintäkter, och att vi behöver 

jobba vidare på att få fler att komma till våra tävlingar. 

6. Utvärdering kommittébridgen 

Den senaste kommittébridgen diskuterades. Det konstaterades att väldigt många 

upplevde framför allt maten som väldigt bra. 

 

Erfarenheter från kommittébridgen diskuterades, och några förbättringsåtgärder till 

kommande tillställningar noterades: 

 

- Specialmaten ska hanteras i köket separat och delas ut sist. 

- Det var lite för mycket kött, även om allt upplevdes smaka väldigt bra. Till nästa 

gång kan lite mindre kött beställas. 

- Det behöver köpas in mer mousserande vin för att det ska räcka till alla. 

 

Vi spelade denna gång 24 brickor i stället för som tidigare 22, och det upplevdes ha 

fungerat utmärkt. Vi planerar för att fortsätta med 24 brickor till kommande 

tillfällen. 

  



 

 

7. Jultävlingarna 

Körschema och ansvarsfördelning för de kommande jultävlingarna gicks igenom 

och diskuterades. 

8. Nybörjarna, hur får vi dem till spel? Övningsbridge/fler speltillfällen. 

Tematräffen,materialet. 

Det diskuterades olika åtgärder för hur vi ska få våra nybörjare att vilja fortsätta och 

gå vidare till tävlingsspel. Centralt material från bridgeförbundet gicks igenom, där 

det bland annat tas upp att det är viktigt att redan i ett tidigt skede i nybörjarkurserna 

introducera tävlingsbridge för att vänja deltagarna vid detta. 

 

Det planeras att, precis som tidigare år, starta upp övningsbridge till våren, där 

deltagarna från våra nybörjarkurser ska bjudas in att delta. Som komplement till 

övningsbridgen diskuterades också att fortsätta med mentorsbridge under våren för 

att inte tappa nybörjarna. 

9. Lagtävlingarna 

Johan W höll en väldigt uppskattad introduktion till lagspel söndag 8 december, och 

det verkar som att vi kommer att få tillräckligt med lag för att kunna dra i gång 

lagspel till våren. 

 

Det planeras också för ytterligare ett introduktionstillfälle den 12 januari, dels för att 

fånga in ev. ytterligare lag, dels för att fånga in de deltagare som inte kunde det 

föregående tillfället. 

 

Det sitter också ett anslag i A-rummet där de som ännu inte hitta ett lag kan anmäla 

sig för att hitta lagkamrater. 

10. Specialtävlingar till våren 

Det diskuterades att till våren också genomföra en variant på lagtävling enligt ett 

förslag som Leif Lysebring lämnat in. Eventuell inplanering i tid av en sådan tävling 

tas på nästa styrelsemöte. 

11. Julhälsningen. Utskick 20 december. 

En julhälsning till medlemmarna ska tas fram som kommer att skickas ut senast 20 

december. 

  



 

 

12. Nästa möte. 

Nästa styrelsemöte äger rum tisdag 14 januari kl 18:15 

 

 

Hedefors den 10 december 2024 

 

 

 

Fredric Olesen 

Sekreterare 

 

 

Justeras: 

 

   

Elisabeth Svenson   Ronny Terbrant 

Ordförande    Justeringsperson   


